
ZÁPIS č. 4/2023 
ze zasedání zastupitelstva města dne 15.2.2023 

 
Přítomni: Ing. P. Pelešková, Ing. T. Nehasilová, I. Ptáčková, Mgr. J. Menšík, Mgr. M. 

Macurová, Ing. L. Kučera, T. Lisý, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., L. Reichel, Ing. P. 
Bartoš, MBA, M. Kiselica, Bc. J. Sochor, G. Bittengel, J. Rous, J. Lain (dále bez 
titulů) 

 
Omluveni:  
 
Nepřítomni:  
 
Zapisovatel: Ivana Pencová 
 
Zahájení   
 
Zasedání zastupitelstva města zahájila starostka v 18,00 hodin. Přivítala přítomné a konstatovala, že 
je přítomno 15 členů zastupitelstva.  
 
 
Volba pracovních orgánů 
 
Starostka navrhla následující složení pracovních orgánů: 
 
Návrhová komise: 
 

P. Pelešková navrhla: J. Sochor 

 
L. Reichel navrhl: V. Penížek, J. Rous 
 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Návrh byl přijat. 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 

P. Pelešková navrhla: L. Kučera, M. Macurová 

 
L. Reichel navrhl: M. Kiselica 
 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 
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Proti:                     0  
Zdržel se: 0  
 
Návrh byl přijat. 
 
Volba pracovních orgánů byla schválena. 
 
Připomínky k zápisu č. 3/2022  
 
Starostka konstatovala, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 
  
Zápis ze ZM č. 3/2022 je schválen. 
 
Návrh programu jednání 
 
1. Čerpání rozpočtu k 31.12.2022 
2. Přijetí dotací 
3. Přijetí daru 
4. Příspěvek města na participaci na dopravě Středočeského kraje 
5. Zpráva finančního výboru 
6. Rozpočtové opatření č. 1/2023 
7. Zpráva o dotacích 
8. Jednací řád zastupitelstva 
9. Nakládání s finančními prostředky města 
10. Pojmenování nové ulice 
11. Předkupní právo na odkup chaty v zahrádkářské osadě 
12. Zpráva kontrolního výboru 
13. Zpráva výboru rozvoje 
14. Různé 
 
Doplnění programu jednání:  
Starostka konstatovala, že nikdo v termínu daném jednacím řádem nenavrhnul doplnění programu 
jednání. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Program byl v předloženém znění přijat  
 
 
 
Bod č. 1: Čerpání rozpočtu k 31.12.2022 
 
Usnesení rady města č. 1/4-2023: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu  
města k 31.12. 2022 s celkovými výdaji ve výši 57 108.153,16 Kč a celkovými příjmy ve výši  
158 564.179,17 Kč včetně zapojení zůstatku roku 2021. 
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Diskuze: 
 
Usnesení č. 1/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města k 31.12. 2022 s celkovými výdaji 
ve výši 57 108.153,16 Kč a celkovými příjmy ve výši 158 564.179,17 Kč včetně zapojení 
zůstatku roku 2021. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 2: Přijetí dotací 

Město obdrželo prostřednictvím Středočeského kraje rozhodnutí Ministerstva financí ČR o 
poskytnutí neinvestiční účelové dotace na úhradu výdajů vzniklých v souvislosti s konáním volby 
prezidenta ČR ve výši 115 800,00 Kč.  
 
Usnesení rady města č. 2/4-2023: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města přijmout neinvestiční účelovou dotaci na 
úhradu výdajů prezidentských voleb ve výši 115.800,00 Kč . 
 
Diskuze:  
- do diskuse se nikdo nepřihlásil 
 
Usnesení č. 2/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím neinvestiční účelové dotace na úhradu výdajů 
prezidentských voleb ve výši 115.800,00 Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 3: Přijetí daru 

Město obdrželo v lednu 2023 finanční dar od společnosti VRAMAT CZ s.r.o. ve výši 35.380,50 Kč. 
 
Usnesení rady města č. 3/4-2023: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města přijmout dar od společnosti VRAMAT CZ 
s.r.o. ve výši 35.380,50 Kč. 
 
Diskuze: 
- do diskuse se nikdo nepřihlásil 
 
Usnesení č. 3/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím daru od společnosti VRAMAT CZ s.r.o. ve výši 
35.380,50 Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 4: Příspěvek města na participaci na dopravě Středočeského kraje 

Středočeský kraj zastoupený Integrovanou dopravou Středočeského kraje (IDSK) zaslal návrh 
smlouvy na zajišťování a financování dopravní obslužnosti pro rok 2023. Pro vlakové spoje linky S4 
je požadován příspěvek ve výši 373.671 Kč, na autobusovou linku č. 456 je požadován příspěvek 
223.926 Kč. Autobusová linka byla v době jejího zřízení vytvořena, pro potřeby obcí na trase Slaný - 
Libčice, aby dopravila cestující na vlak. Z tohoto důvodu bylo také zdůrazňováno, že pro město 
Libčice z této linky nebudou plynout žádné jiné náklady než zřízení autobusových zastávek ve 
městě. Nyní linka 456 slouží převážně jako školní autobus pro žáky základních škol v Libčicích a 
Zákolanech. 
 
Usnesení rady města č. 4/4-2023: 
Usnesení: Rada města bere na vědomí informaci starostky o předloženém návrhu smlouvy a výše 
příspěvku s IDSK a předkládá tyto podklady zastupitelstvu města k projednání. 
 
Diskuze: 
V. Penížek se dotázal, v jaké míře okolní obce financují vlakové spojení. P.Pelešková naznačila, jak 
k příspěvku přistupují obce v blízkém okolí a dále sdělila, že placení příspěvku na vlakové spojení je 
v letošním roce nové. 
P. Bartoš navrhl rozklíčování způsobu nastavení financování dopravní obslužnosti.  
P. Pelešková navrhuje pokračovat v jednání s IDSK o standardních a nestandardních spojích. 
J. Menšík navrhuje zvážit možnost spojení směrem na Bořislavku a tím pádem využitelné pro děti, 
které navštěvují pobočku naší ZUŠ ve Velkých Přílepech.  
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Usnesení č. 4/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o předloženém návrhu smlouvy na participaci 
na dopravě Středočeského kraje a o požadované výši příspěvku a pověřuje starostku města 
dalším jednáním s IDSK. 
 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 5: Zpráva finančního výboru  

Předseda finančního výboru předkládá zápis z jednání finančního výboru ze dne 8.2.2023.  

 
Diskuze: 
P. Bartoš se dotázal na plán investic. P. Pelešková sdělila, že na dubnovém ZM obdrží zastupitelé 
tabulku plánovaných projektů na letošní rok a že jednotlivé akce budou do rozpočtu zahrnuty až ve 
vyšším stupni připravenosti, než to mu bývalo dosud. 
P. Bartoš sdělil, že zašle na podatelnu města rozpis projektů, které je možno v letošním roce 
realizovat. Jedná se o projekty, které jsou řádně zaevidovány na správě majetku města. 
P. Pelešková sdělila, že u některých projektů jsou propadlá stavební povolení, některé nebyly 
projednány vůbec. Jakmile budou projednány a následně připraveny veškeré doklady na realizaci, 
budou teprve zařazeny do rozpočtu. 
J. Dobeš reagoval, že připravené projekty mělo předat bývalé vedení města, novému vedení města. 
P. Pelešková reagovala, že oslovila p. Čermáka a ten je nápomocen a v této věci spolupracuje za což 
poděkovala. 
 
Usnesení č. 5/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis finančního výboru ze dne 8.2.2023. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 6: Rozpočtové opatření č. 1/2023 

Starostka předkládá úpravu č.1 rozpočtu města za rok 2023, která doplňuje zatím známé a k realizaci 
připravené záměry dosud nezahrnuté do návrhu rozpočtu na rok 2023. Zejména se jedná o projekty 
podporované z dotací - ve fázi provádění (adaptace družiny v objektu č.p. 54), v přípravě realizace - 
svoz separovaného papíru a plastu v systému door to door a protipovodňový varovný systém. Dále 
příprava na doplnění technologie čištění vody na koupališti, opravy a údržba ve školách. 
 
Usnesení rady města č. 5/4-2023: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření č. 1/2023 města 
Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 119 526 891,-Kč a celkovými příjmy ve výši  
119 526 891,-Kč včetně zapojení zůstatku roku 2022.  
 
 
Diskuze: 
L. Reichel se dotázal na výběrové řízení na koupaliště. 
P. Pelešková sdělila, že výběrové řízení na provozovatele koupaliště bude vypsáno a požádala ostatní 
zastupitele, aby přišli s návrhy na širší využití areálu koupaliště. Navrhla uspořádat k tématu 
samostatnou schůzku. 
L. Reichel doplnil, že v některém ze starších zápisů RM je uvedena firma, která měla o koupaliště 
zájem. 
P. Pelešková sdělila, že se nadále pokračuje v dokumentaci na lékařské ordinace. 
T. Nehasilová uvedla, že jsou plánovány opakované opravy v Kolonii (např. vchodové dveře). 
P. Pelešková navrhla, aby řešení modernizace Kolonie byla projednávána v komisích rady města a ve 
výborech.  
P. Bartoš doplnil, že se v žádném případě budova Kolonie nesmí prodat a měli bychom v krátké době 
určit termín pro rozhodnutí, jak dále nakládat s tímto objektem. 
P. Pelešková doplnila, že město nemělo v plánu budovu Kolonie prodávat, považujeme za důležité 
mít možnost zajistit pomoc lidem, kteří zde bydlí a jsou třeba v sociálně tíživé situaci.  
M. Macurová upozorňuje, že je důležité zachovat bytový fond města, ale současně je nutné zajistit 
alespoň minimální standard našeho bytového fondu. Sociální komise se plánuje tímto tématem 
dlouhodobě zabývat, jako téma si to nastavila již na prvním jednání a považujeme za důležité 
nezapomínat i na naše občany se zdravotním postižením apod.  
 
Usnesení č. 6/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023 města Libčice nad Vltavou s 
celkovými výdaji ve výši 119 526.891 Kč a celkovými příjmy ve výši 119 526.891 Kč včetně 
zapojení zůstatku roku 2022. Rozpočet po změnách se schvaluje s celkovými příjmy ve výši 
192 297.991 Kč a celkovými výdaji ve výši 192 297.991 Kč. 
 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                 0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 



7 
 
Bod č. 7: Zpráva o dotacích 

Aktivní projekty:  
Adaptace objektu č.p. 54 na školní družiny - probíhá realizace 
Systém shromažďování papíru a plastů od prahu domu v Libčicích nad Vltavou - očekáváme 
rozhodnutí o přidělení dotace 
Protipovodňová opatření pro město Libčice nad Vltavou - očekáváme rozhodnutí o přidělení dotace 
 
Zamítnuté žádosti: 
Revitalizace sídliště Sahara - vyřazeno z pořadníku projektů (žádost se bude podávat znovu) 
 
Usnesení rady města č. 6/4-2023: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí předloženou zprávu o 
dotacích. 
 
Diskuze: 
V. Penížek – dotaz na kanalizaci a plynovod v Hašlerově ulici. 
P. Pelešková – někteří vlastníci pozemků v Hašlerově ulici nesouhlasí s vedením kanalizace přes 
jejich pozemky, včetně nedořešeného věcného břemene ČD. Tudíž podle současného návrhu zřejmě 
akci nelze realizovat. 
V. Penížek se dotázal na dotaci na pořízení cisterny pro hasiče.  
J. Menšík vysvětlil stav žádosti. Nové podání žádosti proběhne letos (předpokládaná realizace 
2024/25 odhad 10 mil. Kč.)  
L. Reichel požádal o vytvoření tabulky, ve které budou uvedeny veškeré dotace a která bude 
přehledná. Následně doporučuje zaslat na ZM. 
 
 
Usnesení č.  7/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou zprávu o dotacích. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:              0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 8: Jednací řád zastupitelstva  

Rada města aktualizovala jednací řád zastupitelstva města dle připomínek jednotlivých zastupitelů a 
předkládá jej ke schválení. 
 
Usnesení rady města č. 7/4-2023: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit předložený jednací řád zastupitelstva 
města Libčice nad Vltavou. 
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Diskuze: 
J. Lain se dotázal na distanční přítomnost na jednání, v jakém předstihu bude nutné ji oznámit.  
P. Pelešková vysvětlila, že již brzy bude naistalována do zasedací místnosti obrazovka s wifi 
připojením a online přítomný člen zastupitelstva tak bude viděn na obrazovce. Doplnila, že 
obrazovka bude primárně sloužit pro promítání materiálů projednávaných na zastupitelstvu. 
 
Usnesení č. 8/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města schvaluje předložený Jednací řád zastupitelstva města Libčice nad 
Vltavou. 
 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 9: Nakládání s finančními prostředky města 

Město v současné době obhospodařuje několik bankovních účtů České Spořitelny. Pracovníci města 
pravidelně převáží hotovost mimo město. ČSOB umožňuje využívat pro výběr a vklad hotovosti 
Českou poštu. 
Rada města poptala několik finančních institucí o nabídku variant zhodnocení volných finančních 
prostředků města s cílem snížit negativní dopady inflace na finanční rezervu města. 
 
Usnesení rady města č. 3/3-2023: 
Usnesení: Rada města souhlasí se založením běžného účtu u ČSOB včetně zřízení platebního 
terminálu. Rada města pověřuje radního Lukáše Kučeru projednáním nabídek na zhodnocení 
volných finančních prostředků města ve finančním výboru zastupitelstva města.   
 
Diskuze: 
L. Kučera vysvětlil přednosti uvažovaných variant a sdělil aktuální množnou výši zhodnocení pro 
termínovaný vklad 
J. Sochor popsal podstatu nabídky na investování do státních dluhopisů 
P. Bartoš – dotaz na hodnocení dluhopisů 
V. Penížek zdůraznil, že je potřeba zpracovat podrobný materiál o uložení finančních prostředků 
města, který se rozešle všem zastupitelům a na příštím zastupitelstvu je možné o tom rozhodnout.  
P. Pelešková vysvětlila, že je v tuto chvíli s ohledem na výši finančních prostředků na účtech města 
možné uložit finanční prostředky ve výši 70 mil. Kč na dobu 3 měsíců. Na účtech zůstane cca 33 mil. 
Kč pro stávající potřeby města. 
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Usnesení č. 9/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města souhlasí na základě doporučení finančního výboru s uložením volných 
finančních prostředků města ve výši 70 mil. Kč na dobu 3 měsíců na termínovaný vklad  
u UniCredit Bank. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
 
Bod č. 10: Pojmenování nové ulice 

Rada města obdržela velké množství návrhů na pojmenování nové ulice na pozemcích p.č. 622/1, 
46/5, 47 a 50 v k.ú. Letky vedoucí k novému dokončenému bytovému domu v areálu Skanska. 
 
Usnesení rady města č. 8/4-2023: 
Usnesení: Rada města děkuje občanům za předložené návrhy, bere je na vědomí a předkládá je 
zastupitelstvu města k výběru. 
 
Diskuze: 
P. Pelešková navrhla tři názvy ulice: Cihelka, Pod Hliníkem, Karla Franty 
G. Bittengel sdělil, že se dohodli o názvu ulice Pod Hliníkem.  
 
 
Usnesení č. 10/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města souhlasí s pojmenováním nové ulice na pozemcích p.č. 622/1, 46/5, 47 a 50 
v k.ú. Letky názvem: Pod Hliníkem. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                    0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 11: Předkupní právo na odkup chaty v zahrádkářské osadě 

P. Křepelka, vlastník chaty na pozemku parc.č. 506/51, k.ú. Chýnov, který je ve vlastnictví města, 
chce chatu prodat. Město má na chatu předkupní právo. P. Křepelka žádá o vyjádření města, zda 
předkupního práva využije a v případě, že ne, zda bude nová nájemní smlouva za stejných podmínek 
jako smlouva původní. 
 
Usnesení rady města č. 5/2-2023: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města nevyužít předkupního práva na koupi chaty 
na pozemku parc č. 506/51 k.ú. Chýnov. 
 
Diskuze: 
P. Pelešková zmínila, že v odpovědi tazateli není důvod garantovat novému nájemci totožné 
podmínky jako měl nájemce pozemku doposud. 
 
Usnesení č. 11/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města nesouhlasí s využitím předkupního práva na koupi chaty na pozemku 
parc.č. 506/51 k.ú. Chýnov. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 12:  Zpráva kontrolního výboru 
 
Předseda kontrolního výboru předkládá Zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 30.1.2023   
a Jednací řád kontrolního výboru města Libčice nad Vltavou pro volební období 2022 – 2026. 
 
Diskuze: 
P. Pelešková vysvětlila cenu instalace vánočního osvětlení ve městě (bod 5/25-2022 ve zprávě KV) 
P. Pelešková vysvětlila cenu za pořízení softwaru Codexis (bod 6/25-2022 ve zprávě KV). 
  
 
Usnesení č. 12/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
a) Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis kontrolního výboru ze dne 30.1.2023 a schvaluje 

Jednací řád kontrolního výboru města Libčice nad Vltavou pro volební období 2022 – 2026. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 
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Proti:                       0  
Zdržel se: 0  
 
 
b) Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor kontrolami veřejných zakázek malého 

rozsahu realizovaných v roce 2022. 
 
Hlasování: 
Pro: 12 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor,  L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica,  
J. Rous,  

Proti:                       0  
Zdržel se: 3 V. Penížek, J. Lain, G. Bittengel 
 
 

c) Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor kontrolami Smluv města uzavřených v roce 
2022. 

 
 
Hlasování: 
Pro: 12 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, , L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, ,  
J. Rous,  

Proti:                       0  
Zdržel se: 3 V. Penížek, J. Lain, G. Bittengel 
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 13:  Zpráva výboru rozvoje 
 
Předsedkyně výboru územního rozvoje a strategického plánování předkládá Zápis z jednání výboru 
rozvoje města č. 1 ze dne 19.12.2022, Zápis z jednání výboru rozvoje města č. 2 ze dne 23.1.2023 a 
Jednací řád výboru územního rozvoje a strategického plánování zastupitelstva města Libčice nad 
Vltavou. 
 
Diskuze: 
 
Usnesení č. 13/4-2023 z 4. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
15.2.2023 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání výboru rozvoje města č. 1 ze dne 
19.12.2022, Zápis z jednání výboru rozvoje města č. 2 ze dne 23.1.2023   a schvaluje Jednací 
řád výboru územního rozvoje a strategického plánování. 
 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 
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Proti:                    0  
Zdržel se: 0  
 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
 
Bod č. 14:  Různé 
 
J. Dobeš zmínil, že pracovní orgány rady města a zastupitelstva tvoří 3 výbory, 10 komisí a dotázal 
se na pravidla pro vyplácení odměn.  
T. Nehasilová vysvětlila, že odměny budou vypláceny měsíčně.  
J. Dobeš dále reagoval, že stále nejsou všechny zápisy na webu města a to zejména zápisy z komisí.  
T. Nehasilová doplnila, že většina zápisů již existuje a budou následně vloženy na web.  
V. Urbánek se dotazoval, zda se počítá s úsporou energie na objektech, které spadají pod město 
(FVE, nebo tep. čerpadly) a zda se neplánuje výměna VO (veřejného osvětlení za LED) případně 
doporučuje upravit časy svícení VO napříč obcí. 
J. Sochor reagoval, že se na tom postupně pracuje a průběžně probíhají prohlídky všech objektů 
města a připravují se návrhy. 
 
 
Starostka ukončila jednání v 21,15 hodin. 
 
V Libčicích nad Vltavou 15.2.2023 
 
 
 
Zapsala: Ivana Pencová, 15.2.2023 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
Ing. Lukáš Kučera 
 
 
 
Mgr. Martina Macurová 
 
 
Milan Kiselica 
 
 
 
 
 
Ing. Petra Pelešková      Ing. Tereza Nehasilová 
starostka       místostarostka 


